Les you

Z00/Z00.9

No.: R220

13/12/2020 12:44

FOR DEVELOPMENT & PROJECTS

To: Jordan Securities Commission

Amman Stock Exchange

Date: 13 / 12 / 2020

Subject: Trading in securities

Kindly be informed that (Mr.HISHAM MOHAMAD AHMAD WAD!) Sold on Thursday the (10/12/2020) (186873) shares & Purchaseo (102040) (1011 company (Injaz For Development & Projects) shares.

(HISHAM MOHAMAD AHMAD WADI) ownership in this company became 30057361 shares, with a percentage of ownership (%79.7) in the company's capital: injaz For Development & Projects.

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان التاريخ: 13/ 12/ 2020 الموضوع: تداول بالأوراق المالية

أرجو إعلامكم بأن السيد (هشام محمد احمد وادي) قد قام يوم الخميس الموافق 10/ 12 /2020 ببيع (ح/ 12 /2020 ببيع (ح/ 1808/2) من أسهم شركة (انجاز للتنمية والمشاريع المتعددة) حيث أصبح رصيد مساهمته في الشركة (30057361 منهم وبنسبة (79.7%) من رأس مال الشركة : انجاز للتنبية والمشاريع المتعددة.

Relation to the company	Insert (X) when applied	العلاقة مع الشركة
	applica.	2.1.20.2.1.1.11
4. Major Shareholder (owns 5% or more of the company's capital)	X	المال الشركة)
5. Brokerage Firm		5) شركة وساطة
6. Brokerage Firm employee		6) موظف في شركة الوساطة
7 other	شری پ	7) أخرى
8. Company's (Injaz For Development & A	للتنمية والمشارية	8) شركة انجاز للتنمية والشاريع المتعددة
8. Company's (Injaz For Development & Projects	معمان - المسارينية	9) توقيع المدير العام
9. General Manager's Signature	j sametra e	July 1

هيئة الأوراق المائية الدائرة الإدارية المائية الدائرة الإدارية / الديوان ١٦٠ الديوان ١٦٠٠ الرواق المائية المراج ١٠٢٠ الرقم المتسلسل ١٩٠٢ مراج ١٥٥٠ م

TEL: +962 6 5537503

FAX:+962 6 5537559

P.O. BOX: 940327 AMMAN 11194 JORDAN

PAGE 01/01

INTAZ DEV

13/72/200 02:02 P23/21/ET